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مدیر عامل آب منطقه ای مازندران خبر داد؛
آغاز احداث یک سد در مازندران تا پایان سالجاری

در راســتای هماهنگی بین واحد های ستادی و شهرستانی ، جلسه ای با 
حضور مدیرعامل شرکت آب منطقه ای مازندران و مدیران برگزار شد.

دکتر محمد ابراهیم یخکشی در ابتدای با اشاره به اقدامات صورت گرفته در کلیه بخش ها، 
عملکرد کارکنان شــرکت را با توجه به ارزیابی های سالانه کشوری خوب دانستند و گفت: 
اینگونه جلسات بدلیل فصلی بودن آن بسیار ارزشمند و مهم تلقی می شود که در کنار ارزیابی 
واحدها می تواند با هم فکری، مدیریت در استان را در بخش آب تعالی بخشد. وی افزود: در 
سال آبی گذشته بدلیل خشکسالی شرایط سختی را پشت سر گذاشتیم و با پیش بینی های 
 صورت گرفته این خشکسالی در سال آبی آتی نیز ادامه خواهد داشت که نیاز به مدیریت بیشتر و 

دقیق تر خواهد بود تا با ایثار و تلاش بتوانیم از این مسیر سخت عبور نماییم.
یخکشی مدیرعامل شرکت آب منطقه ای مازندران خاطر نشان کرد: در بخش طرح و توسعه 
دو ســد شروع بکار شده و انشاله تا پایان سال سدی دیگر را وارد مدار ساخت می نماییم که 
آینده خوبی را برای استان خواهد داشت.در ادامه جلسه مدیران واحدهای ستادی و شهرستانی 

پیشنهادات و راهکارهای خود را برای مدیریت هرچه بهتر در استان ارائه و تبادل نظر نمودند.

 ۷۲ میلیون مترمکعب گاز سی ان جی
 در استان مرکزی توزیع شد

مدیر شــرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه مرکزی گفت: ۷۲ میلیون 
مترمکعب گاز سی ان جی امسال از سوی این شرکت در نقاط مختلف استان 

توزیع و مصرف شد. 
»سعید جمشیدی« افزود: توزیع این میزان سوخت سی ان جی در استان مرکزی صرفه جویی 
۷۲ میلیون لیتری بنزین را در پی داشــته است که اقدام ارزشمندی در راستای  حفظ منافع 
ملی محسوب می شود. وی با بیان اینکه سه هزار خودروی عمومی این استان امسال با ثبت 
در سامانه متقاضیان به  صورت رایگان گازسوز شد، ادامه داد: طرح رایگان دوگانه سوز کردن 
خودروهای عمومی )وانت، تاکسی، نیسان و کامیونت( با هدف مدیریت مصرف بهینه و تلاش 
در حفظ محیط زیست در این استان از خرداد ماه پارسال کلید خورد که تا کنون سه هزار خودرو 
در استان گازسوز شده است.مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه مرکزی اظهار داشت: 
مراحل ثبت نام و اجرای طرح دوگانه سوز کردن خوردروهای عمومی استان مرکزی در تمامی 
مقاطع رایگان است و متقاضیان می توانند با مراجعه به سامانه gcr.niopdc.ir  نسبت به این 
امر اقدام کنند.جمشیدی اضافه کرد: بیش از ۷۰ هزار میلیارد ریال در کل کشور برای دوگانه سوز 
کردن یک میلیون و ۶۴۰ هزار خودرو پیش بینی شده و برای هیچ استانی سهمیه مشخص نشده 
و اولویت با متقاضیانی است که زودتر در سامانه ثبت نام کنند.  وی با بیان اینکه چهار مرکز در 
استان برای گازسوز کردن خودروهای عمومی این استان تجهیز شده اند، گفت: به طور متوسط 
 گازسوز کردن هر خودرو حدود ۱۰۰ میلیون ریال هزینه دارد که از منابع طرح پرداخت می شود.

مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه مرکزی گفت: متقاضیان با وارد شدن در سامانه 
و ثبت شماره ملی و تلفن همراه خود در نوبت قرار می گیرند و براساس آدرس و محل زندگی 

مالکان خودرو درخواست آن ها مورد ارزیابی قرار می گیرد.

تقدیر دبیرخانه هیات عالی نظارت بر انتخابات 
شوراهای اسلامی از آبفای استان اصفهان

دبیر هیات عالی نظارت بر انتخابات شوراهای اسلامی استان اصفهان از 
همکاری و مساعدت مدیرعامل و کارکنان آبفای استان اصفهان در برگزاری 

ششمین دوره انتخابات شوراهای اسلامی قدردانی کرد.
مظفر حاجیان گفت: مدیرعامل وکارکنان شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با داشتن 
روحیه جهادی ، انقلابی و ارزشی بیشترین همکاری را با دبیرخانه هیات عالی نظارت بر انتخابات 
شوراهای اسلامی استان داشتند که جای تقدیر و تشکر دارد.وی گفت: آبفای استان اصفهان از 
جمله دستگاه های خدمات رسان محسوب می شود که به دلیل عملکرد خوب توانسته است 
بیشترین اعتماد عمومی را به خود جلب کند و این مهم باید سر لوحه کار سایر دستگاه ها برای 
افزایش میزان اعتماد مردم به نظام قرار گیرد. مدیر عامل آبفای استان اصفهان نیز همکاری 
با دبیرخانه هیات عالی نظارت بر انتخابات شوراهای اسلامی استان اصفهان را به منزله انجام 
یک مسئولیت اجتماعی تلقی کرد وگفت: شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان سعی کرده تا 
علاوه بر انجام و ظایف سازمانی، در موضوعات اجتماعی نظیر مبارزه با ویروس کرونا، ترویج 
فعالیت های ورزشی و فرهنگی و کمک به آسیب دیدگان حوادث و بلایای طبیعی نیز وارد 
عمل شده و نقش سازنده خود را در جامعه ایفا کند.هاشم امینی ضمن تقدیر از کارکنانی که 
به طور مستقیم با دبیرخانه هیات عالی نظارت بر انتخابات شوراهای اسلامی استان همکاری 
داشتند خطاب به آن ها گفت: خوشحالم از این که یک موضوع حاکمیتی را تجربه کردید و 
با عملکرد مناسب و شایسته خود، شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان را از این آزمون مهم 

سربلند بیرون آوردید.

اختصاص180میلیارد تومان برای اجرا طرح ویژه 
بهسازی مسکن روستایی استان بوشهر 

مدیرکل بنیاد مسکن استان بوشهر با اشاره به تصویب طرح ویژه بهسازی 
مسکن روستایی برای یک هزار و ۸۰۰ واحد مسکونی استان گفت: در این 

راستا ۱۸۰ میلیارد تومان تسهیلات بانکی پرداخت می شود. 
حمید حیدری بریدی در گفت وگو با خبرنگاران با اشــاره به اجرا طرح ویژه بهسازی مسکن 
روستایی در استان بوشــهر اظهار داشت: امسال یک هزار و 8۰۰ واحد مسکونی در روستاها 
بازسازی و در برابر حوادث مقاوم سازی می شود.وی با بیان اینکه تاکنون یک هزار و 5۷۷ نفر 
برای اجرا طرح ویژه بهسازی مسکن روستایی برای دریافت وام به بانک های عامل معرفی شده 
است گفت: در اجرا این طرح تاکنون با انعقاد قرارداد بانک ها برای پرداخت تسهیلات، عملیات 

اجرایی 5۷۷ واحد آن آغاز شده است.
مدیرکل بنیاد مسکن استان بوشهر از اختصاص ۱8۰ میلیارد تومان تسهیلات بانکی برای اجرا 
طرح ویژه بهسازی مسکن روستایی استان بوشهر خبر داد و بیان کرد: تاکنون برای دریافت ۱۶۰ 
میلیارد تومان صاحبان واحدهای مسکونی به بانک های عامل معرفی شده و 58 میلیارد تومان 
پرداخت شده است.حیدری تعداد واحدهای مسکونی در روستاهای استان بوشهر را ۷۴ هزار واحد 
دانست و افزود: از این تعداد تاکنون ۴۰ هزار و 85۰ واحد مسکونی معادل 5۷ درصد مقاوم سازی 
و تحت پوشش طرح ویژه بهسازی مسکن قرار گرفته اند.وی میزان تسهیلات بانکی پیش بینی 
شده برای مقاوم سازی و بهسازی مسکن روستایی را برای هر واحد ۱۰۰ میلیون تومان عنوان 
کرد.مدیرکل بنیاد مسکن استان ساخت مسکن محرومان را یکی از مأموریت های بنیاد مسکن 
دانســت و افزود: ۱5۰۰ واحد مسکونی ویژه محرومان در شهرها و روستاهای استان بوشهر 
ساخته می شود که در اجرا این طرح ۱۰۰ میلیون تومان وام کم بهره و 3۰ میلیون تومان کمک 
بلاعوض پرداخت می شود.حیدری از تخصیص ۴5 میلیارد تومان کمک بلاعوض برای ساخت 
مسکن ویژه محرومان استان بوشهر خبر داد و تصریح کرد: در این راستا ۱5۰ میلیارد تومان 
وام کمک بهره پرداخت می شود.وی یادآورشد: هنوز 33هزار و ۱۶۲ واحد مسکونی روستایی در 
استان بوشهر مقاوم سازی نشده که انتظار می رود با آغاز نهضت جهش تولید مسکن و همکاری 
مستمر بانک های عامل کار مقاوم سازی و بهسازی مسکن روستایی در این استان هرچه زودتر 

به سرانجام برسد.

 تجلیل مدیرکل بهزیستی گیلان
 از کارشناس کم بینای تامین اجتماعی استان

به مناسبت روز عصای سفید ، طی مراسمی از ماهان سرپرست دانشجوی 
دکترای حسابداری و کارشناس مالی تامین اجتماعی شعبه لاهیجان ، توسط 

مدیرکل بهزیستی گیلان تجلیل گردید .
به نقل از روابط عمومی اداره کل تامین اجتماعی گیلان ، این اقدام ارزشمند و زیبا به مناسبت روز 
عصای سفید و با هدف پاسداشت تلاشها و فعالیتهای چهره های موفق و برتر استان در بین افراد نابینا 
و کم بینا صورت پذیرفت .ماهان سرپرست کارشناس مالی تامین اجتماعی شعبه لاهیجان و دانشجوی 
دکترای حسابداری و عضو انجمن حسابداران خبره کشور میباشد که در زمینه تخصصی دارای مقالات 
علمی متعدد میباشد . شایان ذکر است ایشان بعنوان نماینده استان گیلان در این قشر به اتفاق جمعی 
از منتخبین سایر استانها به همین مناسبت با حجت الاسلام و المسلمین محسنی اژه ای رئیس قوه 
قضائیه دیدار نمودند .در آئین تجلیل استانی ، یکی از روشندلان گیلانی که از قهرمانان رشته پاورلیفتینگ 

میباشد نیز تقدیر گردید.

مدیر کل بازرسی استان آذربایجان شرقی خبر داد؛

ایجاد دفتر حمایت از تولید در سازمان بازرسی کل کشورایجاد دفتر حمایت از تولید در سازمان بازرسی کل کشور
آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیرکل بازرسی 
اســتان آذربایجان شرقی با اشاره به ایجاد 
دفتر حمایت از تولید در سازمان بازرسی کل 
کشور گفت: در این راستا به شناسایی موانع و 
چالشهای اداری بر سر راه واحدهای تولیدی 

پرداخته و موانع اداری را رفع می کنیم.
علی کرمی در مجتمع فولاد آذربایجان با بیان اینکه ما 
وظیفه حمایت از کسانی که فعالیت اقتصادی با اشتغالزایی 
و درآمدزایی دارند را برعهده داریم، خاطرنشان کرد: بیش 
از یک دهه است که سازمان بازرسی حمایت از تولید و 
ایجاد اشــتغال را پیگیر بوده و قوه قضاییه هم از زمانی 
که اولویت اصلی کشــور مسائل اقتصادی بوده و مقام 
معظم رهبری در نامگذاری سال ها به امر رونق اقتصاد؛ 
تولید و مانع زدایی بها داده اند به حمایت از تولید و ایجاد 
اشتغال پرداخته است. وی گفت: بنا به اصل ۱۷۴ قانون 
اساسی و قانون تشکیل سازمان بازرسی کل کشور تمام 
دستگاه های اجرایی کشور مشمول امر نظارت و بازرسی 
سازمان بازرسی کل کشور هستند و هر جایی که دولت 
حتی نیم درصد در آن حضور داشته باشد سازمان بازرسی 
نیز در آنجا حضور دارد.کرمی در بازدید و نظارت از این 

شرکت فولادی با مطلوب خواندن وضعیت شرکت از 
لحاظ فعالیت؛ مواد اولیه و خروجی محصولات همچنین 
جلوگیری از آسیبها و چالش های زیست محیطی تاکید 
کرد: این شرکت نباید از لحاظ مسائل زیست محیطی به 

آسیب تبدیل شود زیرا در نزدیکی شهر واقع شده است.
وی کمبود فضا برای توسعه این مجموعه تولیدی را 
مشکل خواند و افزود: باید تملک اراضی همجوار اولویت 
کاری شرکت باشد که ما هم کمک خواهیم کرد تا بحث 

توسعه در سریعترین زمان اتفاق بیفتد.
کرمی همچنین تامین گاز مصرفی شرکت فولاد میانه 
را نیز از عمده مشکلات چنین واحدهایی عنوان و جهت 

رفع این مشکل و سایر موارد اعلام آمادگی کرد.
معاون اســتاندار آذربایجان شــرقی و فرماندار ویژه 
شهرستان میانه هم نبود ساز و کار مناسب؛ کمبود اعتبار 
و خلاء قوانین را باعث ایجاد مشکلاتی در مسیر تولید 
عنوان و بر ضرورت همگرایی دستگاه ها در جهت رفع 
موانع تاکید کرد. محمدرضا مشایخی ضرورت نظارت و 
کنترل بر امور شهرداری ها به عنوان ویترین شهر بویژه 
در گلوگاهها و روان سازی و تسهیل امور را مهم برشمرد 
و اضافه کرد: از دیگر واحدهایی که نیازمند بازرســی و 

کنترل مستمر اســت بانکها و ادارات خدمات رسان و 
شرکت های دولتی است و بین دستگاههای اجرایی و 

بانکها باید همگرایی لازم برقرار شود.
وی با اشاره به اینکه فولاد میانه یکی از صنایع مهم 
استان و نگین صنعت آذربایجان به شمار می رود، لزوم 
توسعه شرکت و اتمام فاز ســوم آن را موجب افزایش 
اشتغال و رونق اقتصاد منطقه دانست و گفت: مشکل 
محدودیت در تامین گاز طبیعی و مشکل جانمایی شرکت 
در تملک اراضی نیازمند توجه ویژه مسوولین کشوری و 
استانی است.طـرح فـولاد آذربایجــان در سـال ۱3۶8 
کلنک زنی و در اواخـر سال ۱3۷۶ عملیات نصب ماشین 
آلات آن و تولید آزمایشی ایـن مجتمع در هفته دولت 

سـال ۱3۷۹ به صورت " راه اندازی سرد" آغاز شد.
این مجتمع دارای سه مجموعه فولادی  است که واحد 
نورد یا تولید مفتول های صنعتی و ســاختمانی از سال 
۱3۷۹ فعالیت خود را آغاز کرده و عمده تولیدات این واحد 

انواع میلگرد ۱۰ تا 3۲ میلی متری است.
در  واحد دوم مجتمع فولاد آذربایجان در میانه عملیات 
احیای مســتقیم انجام و ســالانه 8۰۰ هزار تن آهن 

اسفنجی تولید می شود.

اخبار کوتاه 

کیلوولت   ۲۰/63/۲3۰ پست 
غرب رشت با هدف تعدیل بار 
پستهای انتقال مجاور و تقویت 
شبکه فوق توزیع مرکز استان 

به بهره برداری خواهد رسید.
»بهمــن داراب زاده« مدیــر عامل 
شرکت برق منطقه اي گیلان با اعلام 
این مطلب گفت: این پست با اتصالات 
خطوط ارتباطــی ۲3۰ و ۶3کیلوولت 
با اعتباری حــدود 3۰۰ میلیارد تومان 

 در صورت تامین به موقع نقدینگی قبل از پیک تابســتان ۱۴۰۲ به 
بهره برداری خواهد رسید.

وی با بیان اینکه این پروژه از نظر مقدار سرمایه گذاری بزرگترین پروژه 
شرکت می باشد، افزود: عملیات احداث این پست در زمینی به وسعت 
۱5 هزار و۲5۰ متر مربع با ظرفیت ۲۰۰*۲ مگاولت آمپر که قابلیت 

افزایش تا ۲۰۰*3 مگاولت آمپر را دارد انجام می شود.
داراب زاده با بیان اینکه این پروژه ۶۴.۱۲ درصد پیشــرفت فیزیکی 
داشته است،گفت: این پست با ۱۲ فیدر خروجی ۶3 کیلوولت که قابلیت 

افزایش تا ۱8 فیدر خروجی را دارد و با 
سیستم عایقی GIS و سیستم کنترل 
DCS، به منظور تعدیل بار پست های 
انتقال مجاور و تقویت شبکه فوق توزیع 

مرکز استان احداث خواهد شد.
مدیر عامل شرکت برق منطقه اي 
گیلان گفت: این پــروژه زیربنایی و 
ملی از مهمترین پروژه های اســتان 
می باشد و از نظر فنی احداث این پست 
برای کلان شهر رشت بسیار حیاتی و 
ضروری است و نقش بسزایی در پایداری برق این شهرستان و تامین 

برق مشترکان محترم این منطقه دارد.
شایان ذکر است که در زمین پست مذکور در بخش توسعه، احداث 
یک پست ۲۰/۶3 کیلوولت با ظرفیت ۴۰*۲ مگاولت آمپر و با ۱۲ فیدر 

خروجی ۲۰ کیلوولت نیز پیش بینی شده است.
گفتنی است که دو ترانس ۲۰/۶3/۲3۰ کیلو.لت این پست در مجموع 
به ظرفیت ۴۰۰ مگاولت آمپر خریداری شده و در حال حمل به محل 

پست می باشد.

استاندار مازندران درنخستین همایش 
توانمندی های روســتاییان و عشایر 
مازنــدران با اهداء لــوح تقدیری از 
مدیریت ثمربخش مدیرکل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای این اســتان در 
خصوص توســعه و آبادانی روستاها 
قدردانی کرده و وی را به عنوان مدیرکل 
منتخب مازنــدران در این خصوص 

معرفی کرد.
احمد حســین زادگان اســتاندار مازندران در 

همایش توانمندی های روستاییان و عشایر استان از عملکرد مطلوب و تاثیرگذار 
اداره کل راهــداری و حمل و نقل جاده ای این اســتان و همچنین مدیریت 
ثمربخش مهندس عباسعلی نجفی مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 

استان در خصوص توسعه و آبادانی روستاها تقدیر و قدردانی کرد.

در بخشی از این لوح تقدیر استاندار مازندران 
آمده اســت : نخبگان روســتایی بــه عنوان 
تلاشگران صادق و خادمان عاشق با هوشمندی 
و برنامه ریزی متوازن و با تاسی از منویات مقام 
معظم رهبری و بهره گیــری از ظرفیت ها و 
حمایت های دولت مردمی ،روستا ها را به سمت 
توسعه و تعالی پیش می برند و تلاش جهادی 
و مدیریت آنها موجبات تحقق هدف توسعه و 
تولید و ارتقاء سطح زندگی مردم عزیز روستاها 
را فراهم می سازد.ضمن تبریک و تهنیت روز 
روســتاها و عشایر به همه نقش آفرینان عرصه ی زندگی روستاییان عزیز و 
زحمتکش ، بدینوســیله از زحمات و خدمات انجام شده تقدیر و تشکر نموده، 
موفقیت روز افزون شــما و کلیه خادمان میهن اسلامی را از درگاه ایزد منان 

مسئلت دارم.

آذربایجان شرقی - مسلمی: شهردار منطقه 
۸ تبریز از توجه ویژه شهرداری این منطقه به 
درآمدهای پایدار، در تحقق بودجه این منطقه 

تاریخی خبر داد.
علی مدبر تغییر رویکــرد در تامین منابع مالی منطقه 
را ضروری دانســت و گفت: تامین زیرساخت ها در ابعاد 
مختلف، نیازمند تامین منابع مالی گسترده و مطمئن برای 
اجرای طرح ها است که با حرکت به سمت درآمدهای پایدار 
می توان آن را تامین کرد. وی افزود: با توجه به قرارگیری 
شهرداری منطقه 8 در بافت تاریخی فرهنگی شهر و لزوم 

حفاظت از هویت تاریخی شهر، در بودجه نویسی سال جاری ردیف های بودجه ای و درآمدی 
منطقه را به سوی درآمدهای پایدار و کاهش وابستگی به پروانه های ساختمانی و کمیسیون 

ماده صد هدایت کرده و در این راستا فعالیت های مناسبی انجام شده است.
شهردار منطقه 8 توجه به درآمدزایی از طریق اجرای پروژه های مشارکتی در بلوک های 
فرسوده شــهر، اجرای پروژه های گردشگری و بوم گردی با استفاده از مراکز و خانه های 
تاریخی، احداث و ایجاد بازارچه های عرضه محصولات مختلف فرهنگی و صنایع دستی و 
استفاده از ظرفیت پارک های سطح حوزه را جزو هدف های کسب درآمد این منطقه برای 
سال جاری نام برد و اظهار امیدواری کرد با حمایت های شهردار و اعضای شورای اسلامی 

شهر، این منطقه به درآمدهای پایدار شهری دست یابد.
تداوم آوار برداری قسمت های مستهلک خانه 

علی مسیو
شهردار منطقه 8 همچنین از تداوم عملیات آوار برداری و 
آماده سازی قسمت های مستهلک خانه علی مسیو برای 

مرمت خبر داد.
علی مدبر شهردار منطقه 8 ضمن اعلام خبر فوق افزود: 
با اتمام عملیات مرمتی فاز یک خانه علی مسیو، از ماه های 
گذشته عملیات آوار برداری فاز دوم این خانه تاریخی را که 
دچار فرسودگی و استهلاک شده بود را آغاز نموده ایم و بعد 
از اتمام عملیات آوار برداری قسمتهای فرو ریخته در حیاط دوم خانه علی مسیو، عملیات 

مرمتی و ساماندهی این قسمت را آغاز خواهیم نمود.
مدبر افزود: فاز دوم خانه علی مسیو تحت مالکیت شهرداری منطقه 8 میباشد که بر آنیم 
تا با مرمت و ساماندهی آن، این خانه تاریخی را با شکل و شمایلی هرچه بهتر و آماده تر 

میزبان علاقه مندان نمائیم.
لازم به ذکر است خانه تاریخی علی مسیو در چهارراه باغشمال کوچه حاج رضا واقع شده 
است که کانون فعالیت مشروطه خواهان بوده است و بعد از اتمام عملیات مرمتی به عنوان 

کاربری گردشگری مورد استفاده عموم قرار خواهد گرفت.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه ســاری گفت : استفاده 
بیشــتر مردم از خودروهای شخصی 
با توجه به شیوع کرونا دلیل افزایش 
مصرف بنزین در شش ماهه اول سال 

۱4۰۰ بود.
ســبحان رجب پور مدیر شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه ســاری بیان کرد: با 
توجه به افزایش ترددها با خودرو های شخصی 
در شش ماهه نخست سال ۱۴۰۰ مصرف بنزین 

در ســطح استان مازندران نسبت به مدت مشابه سال قبل ۱5 درصد افزایش 
داشته است.

وی افزود: دلیل افزایش مصرف بنزین در این مدت کم استفاده کردن مردم از 
وسایل نقلیه عمومی وافزایش تردد مسافران در ایام تعطیل بوده و به دلیل رعایت 

بیشــتر پروتکل های بهداشتی به منظورقطع 
زنجیره شیوع کرونا بیشتر مردم از خودروهای 

شخصی استفاده نموده اند.
رجب پور تاکید کرد: در صورت اقبال مردم به 
جایگزینی سوخت سی ان جی به جای بنزین 
در خودروهای شخصی ، در آینده نزدیک شاهد 
کاهش آلودگی و افزایش هوای پاک و همچنین 

کاهش چشمگیر مصرف بنزین خواهیم بود .
رجب پور اظهار کرد: در شــش ماهه نخست 
سال ۱۴۰۰ شــاهد 3۰ درصد کاهش مصرف 
نفت ســفید ، ۷ درصد افزایش در مصرف نفتگاز و ۶ درصد افزایش مصرف 

نفتکوره نسبت به مدت مشابه سال قبل بوده ایم .
وی افزود: در شش ماهه اول سال ۱۴۰۰ نسبت به مدت مشابه سال ۹۹  در 

مصرف گاز مایع  ۴ درصد کاهش مصرف مشاهده می شود .

مدیر عامل شرکت برق منطقه اي گيلان:

با صدور لوحی از سوی استاندار:

مدیر اعلام کرد؛

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری خبر داد؛

 پیشرفت   فیزیكی
 64 درصدی پست 230 كیلوولت غرب رشت

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای مازندران مدیر نمونه استان شد

 توجه ویژه شهرداری منطقه ۸ تبریز
 به درآمدهای پایدار

افزایش 15 درصدی مصرف بنزین در شش ماهه نخست سال

مدیرکل روابط عمومــی وزارت نفت اظهار کرد: یکی از وظایف 
اصلی روابط عمومی های صنعت نفت ایجاد حس پیوند بین مردم 
و این صنعت اســت تا مردم نفت را بخشی از تار و پود زندگی 

خود بدانند.
علی فروزنده از طریق ویدیوکنفرانس در نشســت هم اندیشی رؤسای روابط 
عمومی ستاد و مناطق عملیات انتقال گاز ایران در تأسیسات تقویت فشار و مرکز 
بهره برداری رشــت حضور یافت و با اشاره به دو وظیفه عمده و اساسی روابط 
عمومی صنعت نفت، گفت: وظیفه اصلی روابط عمومی های صنعت نفت این 

است که تصویر این صنعت را در خارج از آن و میان مردم اصلاح کنند.
وی افزود: تصویر خاصی از صنعت نفت در جامعه شکل گرفته که غیرواقعی 
و غیرمنصفانه اســت. یکی از وظایف اصلی ما این است تا زحمات همکاران، 
تلاشهایی که برای تولید و توزیع انرژی انجام می شود و سرمایه گذاری کلانی 

را که در حال انجام است به درستی نشان دهیم.
مدیرکل روابط عمومی وزارت نفت با بیان اینکه باید حس پیوند بین صنعت نفت 
و مردم ایجاد شود، ادامه داد: مردم نباید در مناطق عملیاتی و شهرها و مناطق 
دیگر کشور حس جدایی با صنعت نفت داشته باشند. مردم باید حس کنند که نفت 
بخشی از تار و پود زندگی آنها در منطقه است و این صنعت را بخشی از خود بدانند 

و این وظیفه سنگین به عهده روابط عمومی های وزارت نفت است.

فروزنده همچنین با تأکید بر اینکه روابط عمومی ســتاد و همه شرکت ها و 
زیرمجموعه های عملیاتی همه با هم یک ید واحد هســتند، بیان کرد: ما باید 
به صورت یک دســت واحد عمل و با همه خلاقیت ها، تلاش ها، کار جمعی و 
گروهی هدفی واحد و هم افزایی حداکثری را دنبال کنیم.وی با اشاره به وظیفه 
دیگر روابط  عمومی های صنعت نفت افــزود: باید تصویر صنعت نفت را بین 
همکاران خود اصلاح کنیم و حس اعتمادبه نفس، مفید و موثر بودن را به آنان 
برگردانیم؛ این موضوع را یک وظیفه سازمانی اصلی در نظر بگیریم و با همه وجود 
برای آن تلاش کنیم.مدیرکل روابط عمومی وزارت نفت به شرایط شیوع ویروس 
کرونا و مشکلاتی مانند کمبود منابع اشاره کرد و گفت: این هنر ماست که در این 
شرایط دشوار راه حل پیدا کنیم. وقتی در شرایط دشوار کرونایی و کمبود منابع قرار 
داریم و راه حل پیدا کردیم آن زمان می توانیم بگوییم در روابط عمومی به عنوان 
هنر هشــتم راهکاری ارائه دادیم که درخور شأن صنعت نفت به عنوان صنعت 
نخست کشور است؛ افتخار ما این است که در شرایط دشوار کارهای سخت و مهم 
انجام می دهیم.فروزنده برگرداندن روحیه به همکاران صنعت نفت و اعتمادبه نفس 
کاری و حس مفید و موثر بودن در زندگی اجتماعی مردم را مأموریت اصلی روابط 
عمومی های صنعت نفت در سال های پیش رو برشمرد و یادآور شد: واکسیناسیون 
سراســری در کشور شتاب گرفته و همسو با آن، محدودیت های کرونایی هم 

کاهش می یابد و فرصت عمل برای ما بیشتر خواهد شد.

وی با بیان اینکه نباید فرصت ها را از دست بدهیم، تصریح کرد: پیش از اینکه 
اتفاق ها به سراغ ما بیایند ما باید به پیشواز تحولات برویم و برای آنها برنامه داشته 
باشیم، برنامه ها را مطرح کنیم. هر برنامه کوچکی در هر نقطه ای از کشور اجرا شود 
اگر برنامه ای سازنده، واجد خلاقیت و ارزش های سازمانی باشد، قابلیت این را دارد 
که به سرعت فراگیر شود تا بتوانیم در کل کشور آن را تعمیم دهیم و اجرا کنیم، 
بنابراین تصور نکنیم که یک کار کوچک در همان سطح کوچک باقی می ماند، 
به طور حتم تلاش کنیم تا یک کار جمعی را با تکیه بر خلاقیت های همکاران در 

صنعت نفت به ویژه واحد روابط عمومی دنبال کنیم.
مدیرکل روابط عمومی وزارت نفت در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به 

بحث مهم مصرف انرژی، اظهار کرد: همکاران ما تلاش فراوانی برای تولید انرژی 
دارند تا سرانجام به دست مردم، صنایع و نیروگاه ها برسد. هزینه و سرمایه گذاری 
بسیار زیادی صرف می کنیم تا این انرژی را به مبادی مصرف برسانیم و از طرفی 
ارزش انرژی به درستی درک نمی شود و ارزش گذاری آن با قیمت های واقعی اتفاق 

نمی افتد و شیوه مصرف هم منطقی نیست.
فروزنده با بیان اینکه برنامه های تبلیغی و فرهنگ سازی زیادی در زمینه مصرف 
داریم، تأکید کــرد: با توجه به زحمات فراوان همکاران با یک قطعی گاز همه 
تلاش ها زیر سؤال می رود، بنابراین باید با همه وجود تلاش کنیم و اجازه ندهیم 
این زحمات همکاران در بخش های مختلف زیر سؤال برود. یکی از مهم ترین 
راه ها این اســت که در بحث فرهنگ ســازی به طور فعال عمل کنیم، از همه 
ظرفیت ها بهره ببریم و از خلاقیت در این زمینه استفاده کنیم تا این زحمت عظیم 
صنعت نفت با افزایش مصرف بی رویه به هدر نرود. وی در پایان روابط عمومی ها 
را جدی ترین بخش در ارتباط با مردم و همکاران دانست و گفت: روابط عمومی ها 
همواره جزو مسئولیت پذیرترین بخش های صنعت نفت هستند و امیدوارم در کنار 
هم بتوانیم این حرکت جمعی را پیش ببریم و به سرمنزل مقصود برسیم.بر اساس 
این گزارش، نشست هم اندیشی دو روزه رؤسای روابط عمومی های ستاد و مناطق 
عملیات انتقال گاز ایران به میزبانی منطقه ۹ عملیات انتقال گاز در تأسیسات و 

مرکز بهره برداری رشت در حال برگزاری است.

 »محمدرضا« کودک دیروز محک و پزشــک امروز، 33 ساله است. او
 ۲۰ سال پیش، یعنی زمانی که محک تنها یک مؤسسه کوچک، متشکل 
از تعدادی داوطلب بود که بــرای ارائه خدمات مددکاری اجتماعی به 
بیمارستان های دولتی و دانشــگاهی دارای بخش خون و آنکولوژی 
کودکان مراجعه می کردند، به بیماری ســرطان لنفوم هوچکین مبتلا 
شد. پس از تشــخیص بیماری از استان مازندران به تهران آمد و در 
بیمارستان علی اصغر تحت معالجه پروفسور »پروانه وثوق« قرار گرفت. 
این پزشک جوان اهل خطه سرسبز شمال، به بیان خاطراتش از زمان 

ابتلا به بیماری تا ورود به دانشکده پزشکی می پردازد.
با محمدرضا به ۲۰ سال پیش سفر می کنیم. درست زمانی که یک کودک ۱3 ساله بود 
و علائم تب و تنگی نفس روز به روز در او بیشتر می شد. در ابتدا خانواده  و اطرافیان تصور 
کردند او به یک سرماخوردگی ساده مبتلا شده اما پس از یک ماه بیماری رو به وخامت 
رفت و آنها به بیمارستان محل سکونت شان مراجعه کردند. فرزند محک می گوید: »از 
وقتی دیگر نتوانستم هم پای دوستانم در مدرسه بدوم و فوتبال بازی کنم به این بیماری 
مشکوک شدیم. برای همین یک ماه پس از آغاز اولین علائم، به پزشک مراجعه کردیم. 
پس از انجام سی تی اسکن در بیمارستان بستری شدم. صبح روز بعد با بررسی پزشکان، 
پروفسور »پروانه وثوق« به ما معرفی شد. به همین دلیل از محل سکونت مان به سمت 

بیمارستان علی اصغر تهران راه افتادیم.«
آزمایش خون و نمونه گیری مغز استخوان در بیمارستان علی اصغر انجام شد. سپس به 

خانواده  محمدرضا خبر بد ابتلای فرزندشان به بیماری لنفوم هوچکین داده شد. تشخیص 
پروفسور وثوق برای درمان این بیماری ابتدا جراحی برای خارج کردن مقداری از توده و 
سپس شیمی درمانی بود. او ادامه می دهد: »عمل جراحی با موفقیت به پایان رسید و بعد از 
چهار هفته بستری، دوره های شیمی درمانی آغاز شد. آن روزها من و خانواده ام نیاز شدیدی 
به یک فرد آگاه داشتیم تا در کنارمان باشد و برای مان توضیح دهد که باید چه کار کنیم. 
کاری که می دانم این روزها مددکاران اجتماعی و روانشناسان محک انجام می دهند. اما 
در آن روزگار تعداد داوطلبان این مؤسسه محدود بود. آنها به بهانه مناسبت های مختلف 
برای شاد کردن دل کودکان و خانواده های شان به بیمارستان علی اصغر می آمدند و ما 
با ورودشان برای ساعاتی درد و رنج بیماری را فراموش می کردیم. به عبارت دیگر آنها 
تلاش می کردند شرایط سخت درمان را برای کودکان مبتلا به سرطان و سایر اعضای 

خانواده شان کمی آسان تر کنند.«
فاصله محک ۲۰ سال پیش با محک امروز بسیار زیاد است. مؤسسه ای کوچک که در 
سال ۷۷، درست همان روزها که محمدرضا با آن آشنا شد، تلاش می کرد تا با روش های 
ســنتی به جمع آوری کمک های مردمی برای خرید زمینی که امروز همه آن را با نام 
بیمارستان فوق تخصصی سرطان کودکان محک می شناسند، بپردازد. اولویت محک 
در ابتدا احداث یک اقامتگاه برای کاهش دغدغه های خانواده هایی که از سایر نقاط کشور 
برای درمان فرزندشان مراجعه می کنند بود. محمدرضا آن روزها را به خوبی به یاد می آورد: 
»خاطرم هست همان زمان افراد با گویش ها و لهجه های متفاوت از جای جای ایران به 
بیمارستان علی اصغر مراجعه می کردند و جایی برای اسکان نداشتند. مدتی بعد شنیدیم که 

محک اقامتگاهی راه اندازی کرده تا خانواده ها بتوانند در زمان درمان فرزندشان آنجا ساکن 
شوند و شب را در راهروهای بیمارستان و یا خیابان های اطراف نخوابند.« امروز خدمات 
حمایتی محک به 3۰ شهر در ایران و ۱۲ بیمارستان دولتی و دانشگاهی دارای بخش 
خون و آنکولوژی اطفال در تهران تسری پیدا کرده است. مددکاران اجتماعی و روانشناسان 
محک به صورت حضوری و غیرحضوری به ارائه خدمات حمایتی و روانشــناختی به 
کودکان مبتلا به سرطان می پردازند و آنها در هر کجای ایران که باشند می توانند تحت 

حمایت محک یا مؤسسات خیریه ای که توسط این سازمان توانمند شده اند قرار گیرند.
در و مادرم را قهرمان اصلی این قصه می دانم

با همه این اوصاف پزشک جوان با خدمات مددکاری اجتماعی و روانشناسی از کودکی 
آشناســت. او در کنار مادرش که مددکار اجتماعی بهزیســتی بود و پیش از پسرش به 
بیماران دیگر خدمت رسانی می کرد، با سرطان مبارزه کرد. فرزند محک می گوید: »مادرم 
در شغلش افراد زیادی را دیده بود که با رنج حاصل از بیماری دست و پنجه نرم می کنند 
برای همین از نظر روحی آمادگی بیشتری برای پذیرش شرایطی داشت که با ابتلای من 
به سرطان بر خانواده حاکم شده بود. او به همه ما کمک کرد تا آن روزها را با امید و انگیزه 
پشت سر بگذاریم؛ من او را قهرمان این قصه می دانم. پدرم نیز همیشه در کنار من و مادرم 
بود. پس از مدتی او سختی های مسیر درمان مرا به دوش کشید و با من به تهران می آمد 

تا داروهای شیمی درمانی را تزریق کنم.«
سرطان، مسیر پزشکی را پیش پایم گذاشتم

محمدرضا پس از ۱۰ ماه شیمی درمانی، بدون عود مجدد، قطع درمان شد، به مدرسه 

بازگشت و علاقه خودش را به رشته پزشکی دنبال کرد. پدر و مادرش همیشه می خواستند 
او فرد مفیدی برای جامعه شود و این موضوع در تلاش او برای قبولی در رشته پزشکی 
تاثیر زیادی گذاشت. این روزها کودک دیروز محک پزشک عمومی است و در گرایش 
تخصصی پزشکی اطفال درسش را ادامه می دهد. دلیل علاقه به این گرایش تخصصی را 
از زبان او می شنویم: »آن روزها پروفسور وثوق به من و خانواده ام بسیار کمک کرد. حتی 
ابتدایی ترین مراحل بستری را برای مان با صبر و حوصله انجام داد. به عنوان یک پزشک 
این روزها وقتی یادش می افتم تمام تلاشم را می کنم تا شبیه او باشم. راستش را بخواهید 
رفتار کادر درمان و پزشک روی انتخاب کودکان در آینده تأثیر زیادی دارد. من بسیاری از 
پزشکان را به خاطر دارم که با رفتار خوب شان به من آموختند با کودکان جوری برخورد 
کنم که نه تنها رنج بیماری را کمتر احساس کنند بلکه بتوانند با الگوبرداری از این رفتار آینده 
بهتری را در ذهن شان تصور کنند. حتی آنها روی حساسیت این روزهای من در تشخیص 

زودهنگام بیماری افراد تاثیر زیادی گذاشتند.«
و اما محمدرضا، پزشک مازنی پیامش به جامعه را در جملات پایانی خلاصه می کند و 
می گوید: »همه ما می دانیم این روزها فشار زیادی روی کادر درمان و افرادی است که 
با بیماری مبارزه می کنند. آنها در معرض آسیب های روحی مختلفی قرار دارند. این فشار 
روحی گاهی سبب می شود آنقدر خسته و افسرده شوند که دیگر نتوانند به روزهای خوب 
فکر کنند. این روزها بیش از هر زمان دیگری همراهی مردم جامعه احساس می شود. 
امیدواریم در کنار همه آنها بتوانیم خیلی زود به شرایط عادی بارگردیم و پایان بیماری 

کرونا را جشن بگیریم.«

مردم باید صنعت نفت را بخشی از تار و پود زندگی خود بدانند

رفتار پرفسور »پروانه وثوق« باعث شد به پزشکی علاقه مند شوم

مدیركل روابط عمومی وزارت نفت: 

 گفتگو با فرزند محک كه پس از بهبودی بیماری سرطان رشته پزشکی را انتخاب كرد:

آگهی فقدان
آقــای مهــدی خاکــی فیــروز برابــر وکالتنامــه 61747 مــورخ 1400/04/13 دفتــر خانــه 104 کــرج از هوشــنگ زنــد 
نــژاد ضمــن تســلیم دو بــرگ استشــهادیه تصدیــق شــده اعــام نمــوده اســت کــه ســند مالکیــت ســه دانــگ مشــاع از 
شــش دانــگ عرصــه یــک قطعــه بــاغ  بمســاحت 3685/40   متــر مربــع  بــه پــاک 75  فرعــی از 163 اصلی مفــروز از 
اصلــی نامبــرده اراضــی ســر حــد آبــاد جــز حــوزه ثبتــی شهرســتان فردیــس 525970 مــورد ثبــت 455638 صفحــه 
282 دفتــر جلــد 1344 بنــام ولــی الله صدیقــی مشــکنانی ثبــت شــده  کــه مــع الواســطه برابــر ســند 10728 مــورخ 
1385/12/12 دفتــر خانــه 10 کــرج بنــام هوشــنگ زنــد نــژاد منتقــل شــد . لــذا مراتــب بــه اســتناد تبصــره یــک 
اصاحــی مــاده 120 آئیــن نامــه قانــون ثبــت در یــک نوبــت آگهــی مــی شــود تــا چنانچــه کســی مدعــی وجود ســند 
مالکیــت نــزد خــود و یــا انجــام معاملــه نســبت بــه ملــک مذکــور مــی باشــد از تاریــخ انتشــار ایــن آگهــی بــه مــدت 
ده روز اعتــراض خــود را ضمــن ارائــه اصــل ســند مالکیــت بــه ایــن اداره تســلیم نمایــد بدیهــی اســت چنانچــه ظــرف 
مــدت مقــرر اعتراضــی واصــل نشــود و یــا در صــورت اعتــراض اصــل ســند ارائــه نگــردد ســند مالکیــت المثنــی برابــر 

مقــررات بــه متقاضــی تســلیم خواهــد شــد.
شماره : 2823  

حسن صادقی نیارکی رییس اداره ثبت اسناد و املاک فردیس   2043

https://www.irna.ir/news/84484157/۷۲-میلیون-مترمکعب-گاز-سی-ان-جی-در-استان-مرکزی-توزیع-شد
https://www.irna.ir/news/84484157/۷۲-میلیون-مترمکعب-گاز-سی-ان-جی-در-استان-مرکزی-توزیع-شد
https://www.irna.ir/news/84484157/۷۲-میلیون-مترمکعب-گاز-سی-ان-جی-در-استان-مرکزی-توزیع-شد

	_GoBack
	_GoBack
	_GoBack

